
Beantwoording vraag gesteld door de hr. Hoogervorst SP in EFB 17 januari 2022

(hoort bij gedeputeerde Stigter).

Vraag:

Dhr. Hoogervorst (SP) heeft al in oktober 2021 een bericht gelezen over het door de provincie 
afstoten van de aandelen in Recreatie Noord-Holland. Recreatie Noord-Holland heeft hier ernstig 
bezwaar tegen gemaakt. Waarom zet de provincie het afstoten van de aandelen toch door? 

 

De voorzitter stuurt deze vraag ter beantwoording door GS door naar de verantwoordelijk 
gedeputeerde (cie NLG). 

 

Antwoord:

Op 14 oktober jl hebben wij de Staten geïnformeerd over ons voornemen om onze aandelen in het 
kapitaal van Recreatie Noord-Holland NV (RNH) te vervreemden.

Wij zullen daartoe verkennen of en zo ja hoe dit is te realiseren is. De criteria die bij dit besluit 
gehanteerd moeten worden, zullen tot stand komen in overleg tussen de provincie, RNH en de 
recreatieschappen.  Het is aan de provincie, als aandeelhouder om bij haar besluit om al dan niet te 
vervreemden alle criteria mee te wegen.


